
19.09.2024 Dorthe Rud Hansen (ref.) 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 19. sep. 2024 

 

1. Evt. høringssvar til Budget 2025 

Nancy og Dorthe informerede om gårsdagens budgetmøde på Rådhuset. Bestyrelsen havde ingen 

indvendinger til Budget 2025, derfor laves ikke høringssvar 

2. Madordning 0-6 års området på valg: Afstem eller bestem? 

Bestyrelsen har, iflg. Dagtilbudsloven, mandat til at træffe beslutning om institutionens 

madordning. Bestyrelsens valgte medlemmer diskuterede de to muligheder. På baggrund af de 

mange sundhedsmæssige og pædagogiske fordele, besluttede bestyrelsen at fortsætte ordningen. 

Derfor fortsætter madordningen også i 2025 og 2026. Dorthe informerer forvaltningen.  

3. Status Budget 2024, Løkkebo 

Budget balancerer med udsigt til et lille overskud 

4. Nyt cykelskur 

Vores cykelskur skal udskiftes. Derfor havde vi budgetteret med en udgift på kr. 175.000, på 

indeværende års budget. Efter møde med Kommunale ejendomme, så står det klart, at deres 

budget afholder udgiften. De vender tilbage til os med dato og tidsestimat. 

5. Skraldeafskærmning ønskes 

Vi har længe ønsket os en afskærmning af skraldecontainerne ved Birkely, da det skæmmer vores 

facade/hovedindgangsveje. Ved mødet med Kommunale ejendomme havde det dog lange udsigter. 

Derfor valgte Dorthe at tilbyde halv skade på udgiften (nu cykelskuret koster 0,-) og allerede dagen 

efter mødet, var Kommunale ejendomme på matriklen med en tømrer 😊 

6. Maling af cykelhalvtaget og pergolaen 

Malerne kommer måske allerede i uge 39 

7. Foreløbig 10 kvalificerede ansøgere 

Vi udvælger til samtaler 

8. Udfordret på rengøringen 

Vi er særdeles udfordret med det nye rengøringsselskab, som overtog pr. 1. august 2024. Vi 

arbejder på sagen og inddrager alle relevante aktører. 

 


